
 
 
Information från styrelsen 
 
Hej alla medlemmar. 
 
Nu är styrelsen i full gång med årets arbete, eftersom vi har en helt 
ny situation i klubben är det mycket nytt som skall göras. 
Vi är numera en ideell idrottsförening och skall forma klubben efter 
detta. 
Det vi har börjat med är att gå igenom vår ekonomi eftersom våra 
intäkter har minskat kraftigt men det vi redan nu kan se är att vi 
kommer att klara ett positivt resultat. 
 
Vår banägare, Unipeg, gör ett mycket bra arbete med vår bana och 
vi har ett bra samarbete och en bra dialog med dem. 
Det ser väldigt positivt ut för framtiden. 
 
Vi har en väl fungerande klubb med följande aktiviteter: 
 
Junior och ungdomsverksamheten fungerar mycket bra med ett 
stort antal deltagare både på träning och tävling. Vi får stor hjälp av 
vår nya pro David samt ett fantastiskt ideellt arbete av 
juniorkommitténs medlemmar. 
 
Herrsidan tävlar i alla klasser och här gör alla lagledare ett utmärkt 
arbete. 
 
Damsidan har vi ingen ansvarig för, vilket vi gärna vill ha, så frivilliga 
får gärna höra av sig. Damernas tävlingsverksamhet fungerar bra. 
 



Veteraner och Dianor tävlar varje vecka med ett stort antal 
medlemmar. Det sköts utmärkt av de ansvariga. 
 
Vår tävlingsverksamhet har också dragit igång och vår nästa tävling 
är Midsommargolfen så glöm inte att anmäla er. 
 
Gripsholmsveckan är nu färdig planerad och det kommer att bli en 
fantastisk vecka. Vi hoppas på ett stort deltagande till varje tävling. 
 
Vi i styrelsen tycker det är kul att jobba med klubben men vill gärna 
ha er medlemmars åsikter och idéer så ni är alltid välkomna att 
ringa eller maila till oss. Alla vår uppgifter finns på hemsidan. 
 
Nu hoppas vi på en fin golf sommar. 
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